
RM.0002.7.3.2015                       
PROTOKÓŁ Nr 3/2015

z III Sesji VII kadencji Rady Miejskiej
w Piotrkowie Kujawskim

odbytej w dn. 20 marca 2015 roku.

Ad. 1 - 5 
– Otwarcia   sesji  Rady  Miejskiej  w  Piotrkowie  Kujawskim   o  godzinie  13.00  dokonała

Przewodnicząca Rady, Pani Joanna Halina Karmowska. 

– w posiedzeniu  uczestniczyło  15  radnych  –  na  ustawową liczbę  15  radnych  (lista  obecności

stanowi załącznik do niniejszego protokołu),

– quorum obrad stwierdziła Przewodnicząca Rady;

– Przewodnicząca  Rady Miejskiej,  przedstawił  Radnym porządek obrad  i  zaproponowała  dwie

zmiany: 1. wprowadzenie w punkcie 8l uchwały Nr III/29/2015 w sprawie funduszu sołeckiego

na rok budżetowy 2016; 2. w punkcie 8ł uchwały Nr III/30/2015 w sprawie wyboru metody

ustalenia  opłaty za  gospodarowanie  odpadami  komunalnymi  oraz  ustalenia  stawki  opłaty na

terenie  Miasta  i  Gminy  Piotrków  Kujawski.  Za  przyjęciem  zmienionego  porządku  obrad

opowiedziało się 15 radnych; 

– protokół z poprzedniej sesji został przyjęty jednogłośnie (15 radnych opowiedziało się za jego

przyjęciem, głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było)

– na sekretarza III sesji powołany został Radny, Pan Piotr Dziubich.

Ad. 6

- Pan Sławomir Bogucki – Burmistrz Miasta i Gminy Piotrków Kujawski  omówił swoje działania

między  sesjami.  Powiedział  m.in.,  że:  podejmował  działania  związane  z  bieżącą  działalnością

Urzędu, przyjmował interesantów, uczestniczył w spotkaniu dotyczącym planowania środków w

Urzędzie  Pracy na  rok  2015,  uczestniczył  w  spotkaniu  Związku  Gmin  Zlewni  Jeziora  Gopło,

uczestniczył w rozstrzygnięciach przetargów na planowane inwestycje, uczestniczył w posiedzeniu

wspólnym  komisji  Rady  Miejskiej,  zadeklarował,  że  takowe  będą  odbywały  się  jeden  raz  w

miesiącu  w  celu  przekazywania  informacji.  Pan  Burmistrz  odpowiedział  na  interpelację  Pana

Arkadiusza  Rybaka,  powiedział,  że  zamontowano  lustro  na  skrzyżowaniu  ulic  1  Maja  i

Włocławskiej.

 Ad. 7

- Pani Joanna Karmowska poinformowała o swoich działaniach miedzy sesjami. Powiedział m.in.,

że:  uczestniczyła  w  wielu  spotkaniach  wraz  z  Burmistrzem,  pełniła  dyżury  w  każdy  wtorek,

uczestniczyła w spotkaniu z przedstawicielami kopalni, uczestniczyła w spotkaniach strażackich w
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Byczu  i  Piotrkowie  Kujawskim,  uczestniczyła  w  zebraniu  sprawozdawczym  Stowarzyszeni

Aktywnych  Kobiet  Wiejskich  w  Lubsinie,  brała  udział  w  spotkaniu  malarskim  w  Bibliotece

Miejskiej i Powiatowej w Radziejowie.

Ad. 8 a-ł

- Pani Joanna Karmowska odczytała projekt uchwały Nr III/18/2015  w sprawie zmiany siedziby

obwodowej komisji wyborczej.

- Pan Jarosław Waszak wyjaśnił, że uchwała ta zmienia, na okres wyborów Prezydenta RP, siedzibę

komisji wyborczej z świetlicy wiejskiej w Zborowcu na świetlice szkoły podstawowej w Piotrkowie

Kujawskim. Dzieje się tak dlatego, że od jakiegoś czasu świetlica w Zborowcu jest zarezerwowana

na komunię, która odbywa się w tym samym czasie co wybory.

- Pani Joanna Karmowska odczytała projekt uchwały Nr 

Głosowanie: 15 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się”, uchwała Nr III/18/2015 została

przyjęta jednogłośnie.

-  Pani  Joanna  Karmowska  odczytała  projekt  uchwały  Nr  III/19/2015  w  sprawie  utworzenia

odrębnego obwodu głosowania.

- Pan Jarosław Waszak wyjaśnił, że uchwałą tą, jak przy okazji każdych wyborów, tworzy się okręg

wyborczy w Domu Pomocy Społecznej w Piotrkowie Kujawskim, gdyż taki jest wymóg ustawy –

Kodeks  wyborczy.  Ustawa  nakazuje  utworzyć  lokal  wyborczy  w  szpitalach,  domach  pomocy

społecznej, zakładach karnych itp., jeśli w dniu wyborów jest tam zameldowanych co najmniej 15

osób. 

Głosowanie: 15 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się”, uchwała Nr III/19/2015 została

przyjęta jednogłośnie.

- Pani Joanna Karmowska odczytała projekt uchwały Nr III/20/2015 w sprawie określenia kryteriów

drugiego etapu postępowania rekrutacyjnego do  przedszkoli i oddziałów przedszkolnych 

prowadzonych przez Miasto i Gminę Piotrków Kujawski oraz określenia dokumentów niezbędnych 

do potwierdzenia tych kryteriów.

- Pani Renata Woźniak wyjaśniła, że kryteria, o których mówi ustawa dzielą się na te pierwszego

wyboru  –  te  nałożone  przez  ustawę  i  kryteria  drugiego  wyboru,  które  ustala  Rada  w  drodze

uchwały. Kryteria drugiego wyboru wykorzystuje się przy przyjmowaniu dzieci do przedszkola w

przypadku  gdy  po  obsadzeniu  miejsc,  przy  wykorzystaniu  kryteriów  pierwszego  wyboru

9ustawowych) pozostają wolne miejsca do obsadzenia. 

Głosowanie: 15 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się”, uchwała Nr III/20/2015 została

przyjęta jednogłośnie.

- Pani Joanna Karmowska odczytała projekt uchwały Nr III/21/2015 w sprawie przyjęcia programu 

opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Miasta i 
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Gminy Piotrków Kujawski w 2015 roku.

- Pan Jarosław Waszak wyjaśnił, że program ten winien być przyjmowany co roku do 31 marca. My

podejmujemy ją pierwszy raz bo nigdy nie podpisaliśmy umowy ze schroniskiem dla zwierząt. W 

tym roku mamy podpisaną umowę ze schroniskiem w Grudziądzu na kwotę nieco powyżej 6 tys. zł 

na rok. 

Głosowanie: 15 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się”, uchwała Nr III/21/2015 została

przyjęta jednogłośnie.

- Pani Joanna Karmowska odczytała projekt uchwały Nr III/22/2015 w sprawie zbycia w trybie 

bezprzetargowym nieruchomości gruntowej, położonej w obrębie geodezyjnym Piotrków Kujawski.

- Pan Jarosław Waszak wyjaśnił, że chodzi tutaj o działkę bezpośrednio przyległą do posesji 

Państwa U.

Głosowanie: 15 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się”, uchwała Nr III/22/2015 została

przyjęta jednogłośnie.

- Pani Joanna Karmowska odczytała projekt uchwały Nr III/23/2015 w sprawie zbycia prawa 

użytkowania wieczystego nieruchomości gruntowych, położonych w obrębie geodezyjnym Jerzyce.

- Pan Jarosław Waszak wyjaśnił, że chodzi tu o działki będące fragmentem targowiska zakupionego

od Cukrowni Kruszwica. Właściciel działek przyległych wystąpił o zakup działek, o których mowa 

w uchwale.

Głosowanie: 15 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się”, uchwała Nr III/23/2015 została 

przyjęta jednogłośnie.

- Pani Joanna Karmowska odczytała projekt uchwały Nr III/24/2015 w sprawie zamiany 

nieruchomości.

- Pan Jarosław Waszak wyjaśnił, ze chodzi o dwie działki położone w Wąsewie. Jedna z nich jest 

własnością Miasta i Gminy Piotrków Kujawski a druga – spółki rolnej. Chcemy zamienić prawo 

własności bez ekwiwalentu pieniężnego. My oddajemy mniejszą nieruchomość a otrzymujemy 

większą, zbudowaną byłym budynkiem hydroforni.

Głosowanie: 15 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się”, uchwała Nr III/24/2015 została 

przyjęta jednogłośnie.

- Pani Joanna Karmowska odczytała projekt uchwały Nr III/25/2015 w sprawie nieodpłatnego 

przejęcia nieruchomości oznaczonej w ewidencji gruntów nr działki 412, położonej w obrębie 

geodezyjnym Wójcin.

- Pan Jarosław Waszak wyjaśnił, że Kółko Rolnicze w Wójcinie złożyło wniosek o nieodpłatne 

przekazanie działki ze świetlicą dla Urzędu Miasta i Gminy dlatego, że przedstawiciele Kółka nie są

w stanie udźwignąć kosztów utrzymania tego budynku. 

Głosowanie: 14 „za”, 01 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się”, uchwała Nr III/25/2015 została 

przyjęta zwykłą większością głosów.
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- Pani Joanna Karmowska odczytała projekt uchwały Nr III/26/2015 zmieniającej uchwałę w 

sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Piotrków Kujawski na lata 2015-2025.

- Pani Jolanta Zalesińska omówiła zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej oraz w budżecie 

gminy na 2015 rok, o których mówi kolejna uchwała Nr III/27/2015. Powiedziała m.in., że po 

stronie dochodów uaktualniono kwoty subwencji i prowizji ubezpieczeniowych, zwiększono 

wydatki na promocje gminy oraz zatrudnienie osób interwencyjnych. Zwiększono także wydatki na 

wymianę sieci wodociągowej w ul. Kolejowej (ostatnio dołożono 20 tys. zł, które nie wystarczyły i 

obecnie dokłada się do łącznej kwoty 50 tys. zł, które zdjęto z budowy drogi Piotrków Kujawski - 

Tomisławice).

- Pan Sławomir Bogucki wyjaśnił, że pieniądze te są przeznaczone na wymianę azbestowej sieci 

wodociągowej przed budową nawierzchni.

- Pan Sławomir Kawczyński zapytał czy w związku z tą zmianą wystarczy środków na budowę 

drogi w Gradowie (Piotrków Kuj. – Tomisławice)?

- Pan Sławomir Bogucki odpowiedział, że są to pieniądze pewne i nic nie zakłóci przebiegu budowy

kolejnego odcinka drogi.

Głosowanie: 15 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się”, uchwała Nr III/26/2015 została 

przyjęta jednogłośnie.

Głosowanie: 15 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się”, uchwała Nr III/27/2015 została 

przyjęta jednogłośnie.

- Pani Joanna Karmowska odczytała projekt uchwały Nr III/28/2015 w sprawie połączenia 

samorządowych instytucji kultury, Miejsko – Gminnego  Ośrodka Kultury, Sportu i Rekreacji 

w Piotrkowie Kujawskim oraz Biblioteki Publicznej w Piotrkowie Kujawskim.

- Pan Jarosłw Waszak wyjaśnił, że jest to uchwała intencyjna, która wyraża wole Rady na 

połączenie dwóch instytucji kultury, nie jest to jeszcze połączenie. Odczytał uzasadnienie 

do niniejszej uchwały.

- Pan Sławomir Bogucki powiedział, że po kontroli ZUS wyszło na jaw wiele nieprawidłowości 

w M-GOKSiR, nie dokonano tam inwentaryzacji i nie wydano stosownego zarządzenia w tej 

sprawie. Planuje się, że sport i rekreacja będą działami bezpośrednio podległymi Burmistrzowi, 

są także pomysły na uaktywnienie ośrodka wypoczynkowego w Połajewie oraz działalności 

sportowej.

- Pan Tomasz Jaroński powiedział, że inicjatywa ta jest godna poparcia, ale pomysł lokalizacji nie 

jest najlepszy. Jest to dopiero intencja i mamy czas aby się nad tym zastanowić, aby nie 

sparaliżować pracy szkoły i aby zajęcia w M-GOKSiR odbywały się w godnych warunkach.

- Pan Sławomir Bogucki powiedział, że będzie to doprecyzowane.

- Pani Anna Pilarska powiedziała, że na chwilę obecną nie ma wolnych pomieszczeń w budynkach 

szkoły na pomieszczenia dla M-GOKSiR. Ponadto poza godzinami pracy szkoły nie jest ona 
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w stanie odpowiadać za budynek.

- Pan Arkadiusz Rybak powiedział, że trzeba się wykazać odrobiną dobrej woli, ale sam pomysł jest

bardzo dobry.

- Pani Anna Pilarska powiedziała, że ma dobrą wole, ale nie można do godziny 14-tej w salach 

prowadzić lekcji a potem wynosić ławki, aby przystosować salę dla M-GOKSiR, po to aby 

o godzinie 21-wszej ponownie je wnosić i organizować do pracy szkoły na następny dzień.

- Pan Arkadiusz Rybak zaproponował przystosowanie piętra w bibliotece na M-GOKSiR.

- Pani Joanna Lewandowska – Kołodziejska powiedziała, że biblioteka także boryka się 

z problemami lokalowymi, a zbiory biblioteczne rosną.

- Pan Sławomir Bogucki powiedział, że jest to jedynie zamiar.

- Pan Tomasz Jaroński powiedział, że wraz z Panem Rybakiem zgłaszają wątpliwości, żeby później 

nikt nie powiedział, że im wszystko pasowało.

- Pan Piotr Dziubich powiedział, że ma wątpliwości co do lokalizacji. Jego zdaniem szkoła to 

miejsce wychowania i nauki młodzieży, a wpuszczenie na jej teren osób, które będą się parać 

szeroko pojętą kulturą jest nie na miejscu. Znając możliwości gminy i Pana Burmistrza z pewnością

znajdzie się jakieś miejsce na M-GOKSiR.

- Pan Arkadiusz Rybak powiedział, że w uchwale nie ma mowy o lokalizacji jest tylko przykład w 

uzasadnieniu.

- Pan Jarosław Waszak powiedział, że w uzasadnieniu zapisano: „zostaną przeniesione do wolnych 

pomieszczeń”, nikogo nie wyrugujemy.

Głosowanie: 15 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się”, uchwała Nr III/28/2015 została 

przyjęta jednogłośnie.

- Pani Joanna Karmowska odczytała projekt uchwały Nr III/29/2015 w sprawie funduszu sołeckiego

na rok budżetowy 2016.

- Pan jarosław Waszak wyjaśnił, że jeśli nie wydziela się środków na fundusz sołecki należy 

stosowną uchwałę podejmować co roku.

- Pan Krystian Betliński poprosił o wyjaśnienie, z uwagi na to, że na sali obecni są nowi sołtysi.

- Pan Mariusz Wojciechowski powiedział, że wokół funduszu sołeckiego narosło wiele mitów, 

a media dolewają przysłowiowej oliwy do ognia. Zaproponował aby po zakończeniu wyborów do 

Rad Sołeckich zorganizować szkolenie i omówić zasady funkcjonowania funduszu sołeckiego.

- Pani Joanna Karmowska powiedziała, że jest to bardzo dobry pomysł, a przy okazji takiego 

spotkania można poruszyć i inne sprawy.

Głosowanie: 14 „za”, 0 „przeciw”, 1 „wstrzymujących się”, uchwała Nr III/29/2015 została 

przyjęta zwykłą większością głosów.

- Pani Joanna Karmowska odczytała projekt uchwały Nr III/30/2015 w sprawie wyboru metody 

ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia stawki opłaty na terenie 
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Miasta i Gminy Piotrków Kujawski.

- Pan Jarosław Waszak wyjaśnił, że zmiany nie dotyczą stawek ani metody ustalania opłaty, dotyczą

jedynie podstawy prawnej. Dodał, że po nowelizacji ustawy górna stawka za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi to 23 zł od osoby, co daje obraz jak bardzo niskie opłaty ma nasza gmina.

Głosowanie: 15 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się”, uchwała Nr III/30/2015 została 

przyjęta jednogłośnie.

Ad. 9 - 10

- Pan Sławomir Bogucki poprosił sołtysów i radnych o rozeznanie terenu pod kontem lokalizacji

dodatkowych 20 pojemników do zbiórki selektywnej odpadów komunalnych, która będzie odbywać

się  co dwa miesiące.  Burmistrz  dodał,  że  dąży się  do  uniknięcia  podniesienia  kosztów zbiórki

odpadów. 

-  Pan  Tomasz  Jaroński  zgłosił,  że  parking  Urzędu  jest  miejscem  schadzek  i  ludzie  tam

przebywający zaśmiecają działkę sąsiadujących z Urzędem osób. w związku z tym zaistniała prośba

jednego z sąsiadów Urzędu Pana R. o postawienie ogrodzenia odgradzającego posesję. Dodał, że

Pan R.  oświadczył,  iż  jeśli  Urząd nie  postawi  ogrodzenia  to  zrobi  on  to  na  własny koszt,  ale

wówczas odbędzie się to kosztem parkingu gminnego, bo w pewnej części leży on na jego działce.

Pan Radny Jaroński w imieniu mieszkańców, którzy mają pokrycia dachowe z eternitu zapytał, czy

Urząd  Gminy dysponuje  środkami  na  usuwanie  eternitu  w  ramach  programu.  Ostatnią  sprawą

poruszoną przez Pana Jarońskiego była sprawa studzienki stojącej w wodzie na ul. 11 Listopada,

obok posesji Państwa Ż. Dodał, że jest tam nowy asfalt i  prosi o usunięcie tej wady, aby woda

ściekała do studzienki.

- Pan Piotr  Dziubich podziękował za zainteresowanie się sprawą wyjazdu z ul. Kaliskiej  na ul.

Sportową. Poruszył temat  wysypiska śmieci  na ul.  Wyzwolenia (pusta działka).  Zapytał  czy nie

można jakoś zdyscyplinować osób będących właścicielami działki do utrzymywania tam porządku?

Dodał, że działka ta jest niejako wizytówką mieszkańców.

- Pan Andrzej Schmidt zgłosił interpelacje o naprawę chodnika przy rynku, przy sklepie Pana D.

-  Pan  Burmistrz  odpowiedział  na  powyższe  interpelacje:  1.  Odnośnie  postawienia  ogrodzenia

parkingu  od  posesji  Pana  R.:  Sprawa  zostanie  zbadana  a  odpowiedź  zostanie  udzielona  w

późniejszym terminie. 2. co do programu usuwania eternitu: Można składać wnioski i jeśli będą one

zatwierdzone i prawidłowe wówczas będą dopłaty w miarę dostępności środków przeznaczonych na

ten cel. 3. co do naprawy studzienki na ul. 11 Listopada: urząd zajmie się tą sprawą i sprawdzi co da

się zrobić.

- Pan Jan Bladowski powiedział, że na placu przy ul. Wyzwolenia stoi TOI-TOI, który jest stary i

jest  zamiar  jego  wymiany na  nowy.  Jednak  osoby korzystające  z  niego  nie  dbają  o  porządek,

Najlepiej by było aby był on odgrodzony.
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-  Pani  Grażyna Rybicka  zapytała  czy sa  plany na  dalszą  wymianę  rur  azbestowych np.  na  ul.

Parkowej?

- Pan Sławomir Bogucki odpowiedział, że z czasem gdy będzie możliwość utwardzenia będą także

wymieniane rury.

-  Pan  Piotr  Dziubich  poruszył  problem dzików  niszczących  zasiewy.  powiedział  także,  że  ma

pomysł na miejsca dla koszy do segregacji. Powiedział także, że tereny łąk wójcińskich ze względu

na oddziaływanie kopalni  stały się terenami  nieurodzajnymi.  W związku z tym dobrze by było

utworzyć zrzut wody z kopalni do rowu macicznego i stworzyć swego rodzaju teren zalewowy.

- Pan Sławomir Kawczyński zapytał czy „coś drgnęło” ze sprawą budowy studni przez kopalnię?

- Pan Sławomir Bogucki powiedział, że trwają prace zmierzające w tym kierunku.

- Pani Joanna Karmowska powiedziała, że na zebraniach sołeckich padła propozycja przeznaczenia

jednego stażysty do świetlic w Nowej Wsi i Przewozie do prowadzenia zajęć z dziećmi.

- Pan Sławomir Bogucki powiedział, że stażysta zostanie oddelegowany do pracy w Warsztatach

Terapii Zajęciowej, aby wypracować godziny, ale w miarę potrzeb Pani Kierownik WTZ będzie

miała możliwość oddelegowywania go do pracy w świetlicach.

-  Pan  Zenon  Chęsy powiedział,  że  miało  odbyć  się  spotkanie  a  Radą  Sołecką  w Nowej  Wsi.

poprosił o wyznaczenie terminu. Powiedział także, że jego zdaniem szkolenia odnośnie funduszu

sołeckiego obecnie  nie  mają  sensu,  lepiej  zorganizować  to  w kolejnym roku,  przed  podjęciem

kolejnej decyzji na ten temat.

-  Pan  Tomasz  Kocent  powiedział,  że  w  wielu  sołectwach,  w  Radach  Sołeckich,  ludzie  mają

świadomość braku celowości funduszu sołeckiego. Jego zdaniem szkolenia nie mają sensu.

- Pan Marian Stramowski powiedział, że fundusz sołecki ładnie wygląda medialnie, a tak naprawdę

na niewiele wystarczy. poprosił o większą salę konferencyjną.

- Pan Sławomir Bogucki powiedział, że będzie rozważana rozbudowa Urzędu Miasta i Gminy, bo

niektóre biura także są bardzo małe.

- Pan Mariusz Wojciechowski powiedział, że w ubiegłym roku Wojewoda nie uznał klęski suszy,

która miała miejsce na naszym terenie. Zapytał czy jest możliwość wystąpienia o postawienie stacji

pomiaru pogody na naszym terenie, bo niby skąd Wojewoda ma mieć dane z naszego terenu skoro

nie ma tu stacji pomiarowej? Poprosił aby dowiedzieć się czy są taki możliwości.

- Pan Zenon Chęsy powiedział, że stacja jest odległa o 300 km od nas, jest to instytut w Puławach,

który podaje informacje Wojewodzie.

- Pan Jarosław Waszak powiedział, że także robił rozeznanie w tej sprawie i instytut w Puławach

robi monitoring na całą Polskę.

- Pan Krystian Betliński poprosił w imieniu mieszkańców aby pracownicy Zakładu komunalnego po

opróżnieniu koszy odkładali je na miejsca, z których je wzięli.

- Pan Sławomir Bogucki powiedział, że prosimy o to aby kosze były ustawiane w miejscach łatwo
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dostępnych dla pracowników odbierających nieczystości. „Pracownicy Zakładu Komunalnego nie

są tragarzami.” 

- Pan Jerzy Iglewski powiedział, że poza granicami naszej gminy, w gminach sąsiednich ludzie nie

mają problemu z wystawianiem koszy ze śmieciami i worków przed posesje.

- Pan Jarosław Waszak powiedział, że w uchwale jest zapis, ze kosze należy ustawić w miejscach

dostępnych.

- Pan Władysław Rybarczyk powiedział, że Zakład Komunalny pracuje na deficycie, daje ludziom

kosze  i  worki  za  darmo.  Dodał,  że  popioły  należy  oddzielać  od  pozostałych  śmieci,  gdyż

dyskwalifikują gminę w procesie segregacji.

- Pan Jan Bladowski powiedział, że należy doinformować społeczeństwo co jest plastikiem a co nie,

bo ludzie wrzucają różne rzeczy.

- Pan Sławomir Bogucki złożył wszystkim zgromadzonym życzenia świąteczne.

Ad. 11

– Pani Joanna Karmowska po stwierdzeniu wyczerpania tematyki obrad III sesji Rady Miejskiej

w Piotrkowie Kujawskim VII kadencji dokonała jej zamknięcia.

     Zamknięcie III sesji Rady Miejskiej w Piotrkowie Kujawskim nastąpiło o godz. 15:27

Na tym protokół zakończono.

Protokołowała Joanna Zientkiewicz: /-/                                      

Przewodnicząca Rady Miejskiej; /-/
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